
                                                                                                                           
                                                              Όνομα:__________________   

Τα ρήματα που δείχνουν ότι ένα πρόσωπο προστάζει ,παρακαλεί ή εύχεται 
λέμε ότι βρίσκονται στην προστακτική .π.χ. Σβήσε το φως τώρα.

Προστακτική σχηματίζουν ο ενεστώτας και ο αόριστος .π.χ ενεστώτας- κρύβε,αόριστος-κρύψε
Ενεστώτας- κρύβετε,αόριστος-κρύψτε .
Σχηματισμός προστακτικής αορίστου ανώμαλων ρημάτων :
 Ανεβαίνω = Ανέβα-ανεβείτε 
Κατεβαίνω=κατέβα-κατεβείτε
Μπαίνω=μπες-μπείτε
Βγαίνω=βγες-βγείτε
Έρχομαι=έλα-ελάτε
Μένω=μείνε-μείνετε

    Φεύγω=φύγε-φύγετε
     Πλένω=πλύνε-πλύνετε
     Βρίσκω=βρες-βρείτε
     Βλέπω= δες-δείτε
     Λέω=πες-πείτε            παίρνω=πάρε-πάρτε
     Πίνω= πιες-πιείτε        τρώω=φάε-φάτε

Σχηματίζω την προστακτική ενεστώτα των ρημάτων:
         
    ΡΗΜΑΤΑ  ΠΡΟΣΤΑΚ ΕΝΙΚΟΥ ΠΡΟΣΤΑΚ ΠΛΗΘΥΝΤ
  ντύνω         ντύνε       Ντύνετε
  γράφω
  έχω
  σκάβω

Συνεχίζω κι εδώ,με την προστακτική αορίστου :

    ΡΗΜΑΤΑ  ΠΡΟΣΤΑΚ ΕΝΙΚΟΥ ΠΡΟΣΤΑΚ ΠΛΗΘΥΝΤ
     μαντεύω       μάντεψε          μαντέψτε
    μασώ
    ψάχνω
    σκουπίζω

Αλλάζω τα ρήματα στον άλλο αριθμό :
Πιες ένα ποτήρι χυμό .______________________________________________ 
Φτιάξε μου ένα τόστ.   ______________________________________________ 
΄Αφησέ την να κοιμηθεί._____________________________________________ 
Μείνετε σπίτι γιατί βρέχει.____________________________________________ 
Έλα να πάρεις το ποτήρι.____________________________________________ 

Κυκλώνω τα ρήματα που βρίσκονται στην προστακτική:

                                                                        ΚΑΛΗ ΕΠΙΤΥΧΙΑ !!!!

Πάρε      δώσε  διάβασε    ρίξε     κοπιάζω
Ακολούθα      φάε      μαγειρεύω    κοιμάμαι
Οδήγα     κάνε     στολίζεις     κουρεύεις
     Μιλάς      μίλα        τελείωνε    γράφουν 


